

銅鑼灣理財中心結束營業通知

本行銅鑼灣理財中心將於 2025 年 12 月 20 日(星期六)起結束營業，客戶可前往鄰近的銅鑼灣分行(香港銅鑼灣怡和街 1 號香港大廈地下 G 至 J 舖)，或透過網上銀行、手機銀行、電話銀行及自動櫃員機等多元化渠道，繼續享用便捷的銀行服務。

如有任何查詢，請致電客戶服務熱線 (852) 2616 6628。不便之處，敬請原諒。

南洋商業銀行有限公司謹啟
2025 年 10 月 20 日

20 October 2025

Notice on Closure of Causeway Bay Wealth Management Centre

Please be informed that our Causeway Bay Wealth Management Centre will be closed starting from 20 December 2025 (Saturday). Customers can continue to enjoy our convenient banking services by visiting our nearby Causeway Bay Branch (Shop G-J, G/F, Hong Kong Mansion, 1 Yee Wo Street, Causeway Bay, Hong Kong), or through other service channels including Internet Banking, Mobile Banking, Phone Banking and Self Service Banking.

For enquiry, please contact Customer Service Hotline at (852) 2616 6628. We apologize for any inconvenience caused.

Nanyang Commercial Bank, Limited